

Referat bestyrelsesmøde d. 12.07.2021

Møde indkaldt af Anders Jørgensen

Deltagere: Rasmus Haltrup, Jan Jensen, Mads Engelbreth, Lars Bo Pedersen, Anders Jørgensen, Anne Gaardsvig, Diana Qvistgaard

Sted: Køkkenet MOT Multi

Medbring: Referat: Anne

Punkt 1

Arbejdsdag

- Der er fundet en ny dato for arbejdsdag. Hallen er booket til d. **25/09-21**. Der er informeret om at arbejdsdagen er rykket på både Facebook og Intra.

De sidste detaljer omkring opgavefordelingen mangler at komme på plads.

Anne og Rasmus følger op.

Punkt 2

Haltilskud

- Den overordnede oplevelse af et godt møde med Kulturudvalget. Det vil dog blive svært at få tilskud da forudsætningen for at få tilskud indeholder mange hvis'er og mange krav til Støtteforeningen.

Den store udfordring er bl.a. tanken om ligebehandling. Hvis MOT GU skal kunne få tilskud når de benytter MOT Multi skal de betale det samme for at leje hallen som skolen gør. Tilmed er udvalget er bekymret for at der kunne være andre haller omkring i kommunen som så også ville kunne være berettiget til støtte.

Tilmed vil vi skulle tilslutte os foreningen for samvirkende haller. Det ville muligvis kunne gøre vores chancer for at få andre tilskud sværere, da vi ved en tilslutning til samvirkende haller vil fremstå kommunalt forankret.

Anders vil prøve at planlægge et møde med

Karsten Rimmer, chef for Kulturudvalget.

Punkt 3

Ideer til kommende arrangementer

- Arrangement med Jesper Carlsen tænker vi afholdt i foråret
- Så vidt vi kunne se, er hallen booket til Julemarked d. 20.11.21.
- Der er blevet luftet muligheden for at afholde en oktoberfest. Den summer stadig.
- Der skal arrangeres et foredrag med Steen Møller so, vi tænker afholdt i januar. Anders går videre med kontakten til Steen Møller.

Punkt 4

Vision for Støtteforeningen

- Vi arbejder på at få lavet en vision for Støtteforeningen. Den skal ses som "køreplan" for hvordan vi vil arbejde, hvad vi vil opnå med Støtteforeningen, samt hvordan vi ønsker at indgå i et samarbejde med en fælles forståelse for hver partners rolle.

Ved næste møde tages der fat i hvordan vi konkret formulerer det og hvad vi tænker. Eventuelt gøre os nogen tanker til næste gang.

Punkt 6

Eventuelt

- Der er gjort tiltag for at forhindre oversvømmelse i Enghytten.

Der skal styr på økonomien, herunder en afklaring på den økonomiske administration fremadrettet nu hvor Inger er stoppet. Der skal skabes en dialog med Pernille og Per for en afklaring.

Alternativet er, at der hyres en konsulent som kan hjælpe til at få gennemarbejdet et økonomisk styresystem til gavn for alle parter.

NÆSTE MØDE: mandag d. 23.08.21 kl. 19.00